
PROTOKOLL styrelsemöte 10-2018                

2018-10-23

Art: Styrelsemöte

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ulle Liukkonen, ordförande
Karin Arkmo Larsson, sekreterare
Kristina Nilsson, kassör
Isabel Skogström, ledamot
Marianne Bergman, ledamot
Maria Granberg, ledamot
Margaretha Carlsson, suppleant
Anna Holter, suppleant från § 170

 
Anmält förhinder: Ann-Christin Pettersson,  Heléne Eliasson
Frånvarande: Thomas Fahlén

§ 160 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 161        Val av justerare

Enligt upprättad lista ska Kristina Nilsson jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

§ 162 Fastställande av dagordning

Dagordningen föredrogs och fastställdes.

§ 163 Föregående protokoll

Utlagt på Dropbox. Lästes även igenom på mötet och godkändes.



§ 164 Skrivelser

Inbjudan till distriktets medlemsmöte på Hallstaberget i Sollefteå den 11 november. Bra om 
det blir några som kan åka. Respektive utskottsansvariga kollar i sina arbetsgrupper. 

Fastighetsdeklarationen har kommit. Den ser ut att stämma och ska då skrivas under och 
skickas in. Kristina ordnar det.

§ 165 Ekonomi

Balans- och resultatrapport bifogas originalprotokollet. Köket har fått in mer intäkter nu som 
släpat efter, ligger på ca 80% av budget. Medlemsavgifter ligger på 93% av budget. Meta lyfte
frågan om avskrivningars vara eller inte vara. Är kanske inte det bästa att göra. Vi funderar på
det inför bokslutet och stämmer av med revisorerna.

Vi har fått nytt försäkringsbrev inför nästa år. Kassören undrar om vi ska godta det eller gå 
igenom försäkringen. Vi kollar igenom den för att se om uppgifter om inventarievärde, 
maskiner etc stämmer. Meta kollar det.

§ 166 Avel & hälsa

Mental: Sista tillfällena i november. Planeringen för 2019 är i full gång.

BPH: Se ovan.

Utställning: Jobbet inför februari och majutställningarna rullar på.

§ 167 Prov och tävling

Bruks/lydnad: Avslutade säsongen med dubbel lydnadstävling i helgen som var.

Agility: KM till helgen i Klass Arena. Ansökt om en klass 1 och 2-tävling 2019, 31 aug-1 sept. 
En klass 3-tävling i Klass Arena 23 februari.

Rallylydnad: Planerar rallyträningar på Klass Arena under vintern. Den första 7 november. 
Har haft träff med rallyintresserade om just vinterträning och intresse för att ta hit en extern 
instruktör för en träningshelg.

Specialsök/Nose work: Inget att rapportera.

§ 168 Hundägarutbildning

Isabel kommer att ha en nosework-kurs under senhösten/vintern.



§ 169 Samhällsnytta

Linda Wiklander och Wizzla är godkänt patrullhundsekipage. Vi har även ett ekipage som 
efter att ha klarat sista kvalprovet är klar för certifiering som sjöräddningsekipage, Lasse 
Lindström med Zimba.

§ 170 Organisation

Kök: Förslag har väckts om att beställa varor online och få det utkört för att slippa det 
tidsödande jobbet med att någon ska åka och handla. Styrelsen ser inget hinder i att vi gör på
det sättet. Frågan om hur köket ska drivas framöver kommer att prioriteras upp av styrelsen. 
Vi måste försöka få till en bra planering och folk som kan hjälpa till. Ett förslag kom upp att en
köksgrupp bildas med personer från respektive utskott. Styrelsen jobbar vidare med frågan.

Stuga/mark: 

 - Lägesrapport Avlopp. Johan har beställt en filmning av avloppet som han bekostar. Det 
tackar vi särskilt för! När det är gjort kan han svara bättre på vad som är fel.

 - Lägesrapport Belysning. Maskinen som behövs för grävjobbet är fast i Älandsbro på grund 
av ett stort jobb som firman har.  De har dock fixat lamporna på stolparna mot agilityn och 
grusplan. En typ av lampor som vi har är känsliga för stormvindar och de rekommenderar en 
annan typ av lampor. Stolpen vid bommen fungerar inte, den måste undersökas. Det går inte 
att ha timer mot grusplan, kapaciteten i stolparna räcker inte för det.

IT, Info, Sponsor: Frågan om e-postadresser lyftes. Nuvarande system kommer att kosta 
pengar framöver och är krångligt att hantera. Det finns en gratis och enklare variant där man 
använder alias-e-post i stället. Beslutades att uppdra åt webmaster att ta fram ett förslag. Vi 
bör också skapa en ”timrabhk”-mail, t.ex. via gmail.

§ 171 Medlemsmöte/julgröt 1 december

Hur ska vi få medlemmarna att komma på våra medlemsmöten och aktiviteter såsom 
julgröten? Förslag att göra en ordentlig inbjudan och försöka distribuera till medlemmarna 
och kanske särskilt till de som har gått kurs i höst. Meta knåpar ihop en inbjudan.

§ 172 Budgetmöte med utskottsgrupperna 19 november

Utskottsansvariga ska få det här årets budget innan för att ha något att gå efter när de ska 
planera den nya. Kristina lägger dem på Dropbox och den i styrelsen som är ansvarig för 
respektive utskott distribuerar dem vidare. Ulle skriver en inbjudan.



§ 173 Dropbox

Flera i styrelsen kan inte öppna dokumenten i Dropbox eftersom utrymmet är för litet. Det 
beror på att vi använder våra privata dropboxkonton och kan ha andra saker där som tar 
plats. Anna tipsade om G-drive som fungerar på samma sätt men som tydligen ska vara 
bättre. Karin tittar på alternativet G-drive i samband med att vi ser över e-posthanteringen.

§ 174 Valberedningen

Kunde tyvärr inte vara med på mötet men är vidtalade att de ska börja sitt arbete.

§ 175 Övriga frågor

Ang regelrevideringen så väntar Agilityn på sitt underlag med riktlinjer för hur 
regelrevideringen ska se ut. I övrigt kommer klubben att sammanställa synpunkter till SBK 
och även till distriktet. Sammanställningen kommer att läggas ut på hemsidan så att den är 
tillgänglig för alla medlemmar. 

Maria undrar om avtalet är klart som ska användas vid lån av material klubbar emellan. Det 
är inte klart men ska göras klart så det kan börja användas från nästa år.

Distriktet ordnar domarutbildning för rallylydnad och vill ev hyra/låna klubbstugan. Det bör 
gå att ordna utan kostnad för lokalen men de får betala för mat. 

Marianne undrar om A-hindret kan få vintra i den andra containern. Helt ok.

Maria frågar om hur en budget för en uppfräschningshelg för agilityinstruktörer ska hanteras.
Den ska tas tillsammans med Heléne som är HUS-ansvarig.

Hur ska vi hantera uppföljning av vårt värdegrundsarbete. Tanken sedan tidigare är att de ska 
följas upp med en träff för alla medlemmar. Ett förslag är stämma av med de 
utskottsansvariga på vårt budgetmöte i november hur de tycker att vi ska gå vidare.

§ 176 Nästa styrelsemöte

Budgetmöte med utskottsgrupperna 19 november. Medlemsmöte med julgröt 1 december.  



§ 177 Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet. 

Vid tangenterna:

Karin Arkmo Larsson

Justeras: Justeras:

Ulle Liukkonen , mötesordförande Kristina Nilsson


